
Fra: Hera <hera-eiendom@bkkfiber.no> 
Sendt: 28. november 2018 20:16 
Til: Anngunn Marie Gullbrå 
Emne: Re: Søknad om seksjonering gbnr  123/100 i Lindås kommune. 
 

Hei. 
Vi ønsker søknaden gjennomført, og var forsåvidt sikker på at dette allerede var gjort. 
 
mvh 
Henning Knutsen 
Hera Eiendom AS 
 
 
Tirsdag 27. November 2018 12:16 CET skrev Anngunn Marie Gullbrå 
<Anngunn.Gullbra@meland.kommune.no>: 
  
  
Hei 
  
Viser til dykkar søknad om seksjonering av gbnr 123/100 i Lindås kommune. 
  
Pga kapasitetsproblem i Lindås kommune har underteikna tatt over sakshandsaming av nokre 
seksjoneringssaker. 
  
Søknaden om seksjonering er datert 20.03.2018 og det synes litt uklart for meg kvifor denne endå 
ligg «på vent». I saka ligg også eit fakturagrunnlag med fakturadato 22.06.2018, men det er uklart for 
meg om denne fakturaen er sendt ut- event betalt. 
  
Eg ber difor om snarleg tilbakemelding på om de ynskjer søknaden gjennomført, eller om det er 
grunnar som gjer at de ynskjer trekkja søknaden.  
  
  
Venleg helsing 
  
Anngunn Marie Gullbrå 
Fagansvarleg Geodata 
Tlf: 5617 1181/ 1000 
E-post:  anngunn.gullbra@meland.kommune.no 
  

 
Sjå brosjyren vår 
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